
2011四级写作常用句式：表示对比 PDF转换可能丢失图片或

格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E5_9B_

9B_E7_BA_A7_c83_646596.htm 考生们已进入2011年6月四六级

考试复习阶段。百考试题为大家收集整理了2011四级写作常

用句式：表示对比，希望对大家有用！ 表示对比或比较

1.Jobs and work do much than most of us realize to provide

happiness and contentment 2.We are much less conscious of the

extent to which work provides the more crucial psychogical

well-being that can make the difference between a full and empty life.

请访问百考试题网站http://www.100test.com/ 3.Work is more

than a necessity for most human beings.it is the focus of their

lives,the source of their identity and creativity. 4.Rather than a

punishment or a burden, work is the opportunity to realize one’s

potential. 5.Many Americans choose to travel by car rather than by

any other means of transportation 6.Generally speaking, young

people are less conservative than old people 7.The more scientists

find out,the more questions they are unable to answer. 8.Social

customs are different from what they used to be fifty years ago

9.Behaviour which may be considered quite strange in one culture is

often looked upon as completely normal in another. 相关推荐

：#0000ff>名师教你征服2011英语四级考试：听力 #0000ff>名

师教你征服2011英语四级考试：阅读 #0000ff>名师教你征

服2011英语四级考试：写作 特别提醒：为方便大家能及时准

确的查看2011年英语四级考试相关信息，建议各位考生收

藏#333333>百考试题英语四级考试频道点击收藏，我们会第



一时间发布相关信息。 100Test 下载频道开通，各类考试题目

直接下载。详细请访问 www.100test.com 


